
Protokoll Järle Byalags styrelsemöte 2017-11-20 
 
Närvarande: Sven Röstlund, Kristina Andersson, Gösta Tegner, Claes Victorin, Hanna Wallsten, 
Sigrid Rejås 
 
Frånvarande: Lasse Carlsson, Gerd Höök, Annette Bredenberg, Petra Edin 
 
Formalia: Sven ordförande och Sigrid sekreterare. 
 
Föregående protokoll: Godkändes och lades till handlingarna. 
 
Övriga frågor: Inga övriga frågor. 
 
Årsmöte, styrelse, ekonomi, mat: 10 februari kl. 18.00 på Järlegården. Styrelseposter och 
kommittéer diskuterades. Ekonomin presenterades. Mat och dryck fastställdes. Medlemsavgiften 
föreslås till densamma som tidigare år. 
 
Caféet: Annette kommer troligen inte att kunna förestå caféet nästa sommar. Vi behöver fler som 
hjälper till på caféet. Vi tar upp frågan på årsmötet och i Byabladet. 
 
Byabladet: Innehållet diskuterades. Manusstopp 30 nov.  
 
Teater: Det vore trevligt med någon aktivitet på våren, typ teater, någon föreläsning eller annat 
arrangemang. Vi funderar vidare till nästa möte. 
 
Ansökan landsbygdsnämnden: Byalaget i samverkan med HSSL Örebro, har tillfrågats om att 
stödja ett projekt för att synliggöra lokala livsmedelsproducenter och lokalt förädlade produkter. 
Tanken är att byalaget ansöker pengar för detta hos Örebro landsbygdsnämnd.  
Beslut att det är ok om det inte innebär extra kostnader eller orimligt mycket arbete.  
Ankie kommer att utföra projektet och Lasse administrerar ekonomin tillsammans med Gösta. 
 
Rapporter: Nödvändiga reparationsarbeten av lekplatsen har genomförts av Jesper, tack för det. 
På onsdag den 22/11 kommer Länsmuseet och tar tillbaka föremålen från museirummet på stationen. 
Byalaget ombesörjer transporten. 
 
Nästa möte: Nästa styrelsemöte är 16 januari kl 19.00 i Järlegården. 
 
Avslutning: Ordförande avslutade mötet. Tack för idag! 
 
Vid tangenterna Sigrid 


